

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 1 of Session B - Check-in Timeslot: 12:30 p.m. to 12:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 1 - 報到時段：12:30 p.m.至 12:40 p.m.

Page 頁 1/2

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
1A	RG1UA031D	3C	ML1UB337D	6B	CT1UC044E	9A	ML1UB885E	11C	CT1UB931D
1B	CT1UB907D	4A	CT1UA105D	6C	RC1UA282D	9B	CT1UA189D	12A	CT1UB060D
1C	ML1UA864D	4B	ML1UA048E	7A	ML1UB055D	9C	ML1UB589D	12B	CT1UB708E
2A	RC1UA052D	4C	HK1UA083D	7B	ML1UB881D	10A	CT1UB577D	12C	HK1UA100D
2B	CT1UB903E	5A	ML1UB802Y	7C	ML1UA603D	10B	CT1UB850Z	13A	ML1UB049D
2C	CG1UA046E	5B	RC1UA315D	8A	CT1UA066Y	10C	CT1UB799D	13B	ML1UA183D
3A	ML1UA354D	5C	RC1UA401E	8B	CT1UB741E	11A	ML1UB479D	13C	CT1UA691D
3B	CT1UB369D	6A	CT1UC027E	8C	CT1UA582D	11B	HY1UA001E	14A	ML1UA604E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 1 of Session B - Check-in Timeslot: 12:30 p.m. to 12:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 1 - 報到時段：12:30 p.m.至 12:40 p.m.

Page 頁 2/2

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
14B	HK1UA053D	17A	RC1UA618D	19C	CT1UA467Y				
14C	CT1UA861E	17B	CT1UB084E	20A	ML1UB007D				
15A	CT1UA843D	17C	ML1UA330D	20B	CT1UA712E				
15B	ML1UB827D	18A	CT1UB950Y	20C	CG1UA214D				
15C	CT1UB241D	18B	ML1UA166D						
16A	ML1UB134D	18C	RC1UA527E						
16B	HK1UA130E	19A	ML1UB980D						
16C	CG1UA079E	19B	RC1UA296D						

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。